
PROTOKOLL nr 6

vid sammanträde den 18/2 1975
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Kaj Alm, 
Bengt Stagman, 
Ulf Örnmarker, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§ 66: Godkänt protokoll:
Föredrogs ÖS-protokoll nr 5 av den 3/2/75, som 

godkändes i befintligt skick och justerades av ordföranden.
§ 67: Förtroenderådsmötet:

Förelåg protokoll från mötet i Förtroenderådet 
den 5/2/75. Diskuterades därvid gjorda beslut och synpunkter.

I fråga om bingoredovisningen - i fortsättningen 
avsedd att ske till Överstyrelsen med överförande av vinstmedlen 
till huvudkassan - beslöts att gå ut med en skrivelse till sek
tionsstyrelserna med besked om den gjorda överenskommelsen om 
centralisering. Örnmarker framhöll, att med hänsyn till att resp. 
bingoföreståndare är de redovisningsskyldiga och de som hittills 
omhändertar överskottsmedlen, bör i första hand dessa föreståndare 
delges den nya tågordningen för deras efterrättelse.

Redovisning skall ske retroaktivt från den 1/1 
1975. Uppdrogs åt sekreteraren svara för den skriftliga kontakten 
och att skattmästaren följer upp redovisningsförfarandet.

§ 68: Avtalet med Riksbingo AB:

Meddelade Örnmarker som förklaring till varför det 
länge väntade avtalsförslaget med Riksbingo AB alltjämt lyser med 
sin frånvaro att sjukdom i företagets styrelse och flyttning av 
verksamheten från Solna till Sundbyberg bidragit till att avtals
tecknandet fördröjts. För att påskynda ärendet föredrogs en skrivelse 
av Kaj Alm till företaget, vari betonades att föreningen ”ser 
ytterst allvarligt på den uppkomna situationen” och hemställer ”att 
representanter för riksbingos styrelse omgående utses så att avtals
frågan utan ytterligare dröjsmål kan slutföras till alla parters 
belåtenhet.” Med detta beslöts att avvakta Riksbingo AB:s reaktion.

Under väntetiden, meddelade Örnmarker, spelar DIF 
på ett förlängt tillstånd till den 31/7/75 gällande 2.8 milj. kronor.

§ 69: Lotteriansökan:

På framställning av Magnus Wester (ungdomsavd. i fotboll) 
föreslog Lennart Öberg att ansökan hos vederbörande myndighet skulle 
göras om tillstånd för anordnande av ett lotteri på 5.000 kronor 
att säljas av medlemmar till förmån för ungdomsavdelningen i fråga. 
Beslöts i enlighet härmed och att utse Öberg till lotteriföreståndare.
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§ 70: Arrangemang för firande av den 12 mars:
Rapporterade Bengt Stagman om vidtagna arrange

mang för den 12/3-födelsedagsfesten på Hasselbacken: skriftlig 
inbjudan under utsändning till medlemmarna och artister klara.

Diskuterades att som ”dragplåster” låta inbjuda 
ett antal aktiva (viss modell av kändisar) till festen och att 
därvid samtliga sektioner borde ges samma förmåner att få ”sitt” 
folk att ifrågakomma. Av kostnadsskäl skrinlades idén ned 
uttalande av att dock fotboll och ishockey, eventuellt på egen 
bekostnad, borde ifrågakomma för inbjudan av ett par spelare 
ned fruar. Möjligheten att direkt tillskriva några prominenta 
medlemmar med mera personligt formulerade förslag att ”ställa 
upp” på festen överläts åt Bengt Stagman att i samråd med 
Liliequist ta ställning till. (Se även § 81.)

§ 71: Tidningsfrågor:

Aktualiserade Liliequist nödvändigheten av att 
annonsackvistionen snabbt kom i gång och att därvid inte minst 
färdigt material också skyndsamt måste införskaffas för att tids
schemat skall hålla för utgivandet av ”Djurgårdaren”.

Sammalunda önskemål i fråga om redaktionellt material 
med förslag av L. på ämnen till artiklar för var och en av ÖS-
ledamöterna.

§ 72: Basketboll:

Efter nya överläggningar med KFUM/Central om upp
gång i DIF av dess basketbollsektion rapporterade Reine Gustafsson 
att KFUM:s ambitioner sträckte sig till att nå allsvenskan och 
att man inte ansåg sig redan i dag utan chanser att nå div. II- 
status. Man önskade en viss garanti för att om målsättningen 
skulle dröja några år dock ha Djurgårdens stöd i satsningen. 
Kostnadssidan innebar behov av hjälp med lokalfrågor, bl.a. 
för bingospel, vilket kunde tänkas ske i det hus som KFUM er
bjudit till försäljning åt Stockholms kommun och beläget vid 
Rosengatan i centrala trakter. Rolf Theblin skall orientera sig 
i denna del av ärendet.

Ekonomiskt vidare: engagerande av instruktör och 
kanslist. I dagens läge balanseras verksamheten i KFUM, men en 
hårdare satsning kräver investeringar. Storleksordningen härav 
skall KFUM-ledningen återkomma till. I avvaktan härpå bordlägges 
frågan om upptagning av basket på DIF:s sektionsprogram.

§ 73: Volleyboll:
Sammanträde begärt med DIF-representanter från två 

volleybollklubbar för övergång.
§ 74: Deklaration med underskott:

Meddelade skattmästaren att han i samråd med ex
pertis låtit fastställa föreningens deklarationsuppgifter, under
tecknat handlingen och i föreskriven tid inlämnat densamma till 
skattemyndigheterna. Ett underskott på verksamheten hade kunnat 
redovisas med förhoppningsfullt den följden att minimal skatt torde 
komma att utkrävas.
§ 75: Sektionsrapporter:

Meddelade Hilding Lövdahl, att cykelsektionen 
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drabbats av inbrott i klubblokalen (fäktsalen) med förlust av 
två velocipeder. Det upplystes att anmälan om inbrottet ännu ej 
gjorts till Folksam. Rekommenderades sektionen att utnyttja RF-
försäkringens möjligheter.

Meddelade Stagman att handbollssektionen vid sitt 
årsmöte den 11/3 avser att utvidga styrelsen till 8 ledamöter för 
att därmed få utrymme för även kvinnlig representation.

§ 76: Styrelsematrikel:
Från Per Edberg AB förelåg ett antal matriklar 

över Djurgårdens samtliga styrelser, vilka även avses att spridas 
till sektioner och andra. Då dessa kostnadsfritt ställts till för
eningens förfogande, beslöts att skriftligen tacka företaget för 
initiativet.

§ 77: Möte med AIK/Hammarby:
Rapporterade Rudolf Walldén sig ha varit i förbin

delse med AIK-kollegan Lennart Johansson för diskussion i olika 
ärenden och att man därvid ansett det vara av vikt att snarast 
få tillstånd det möte, varom AIK/HIF/DIF var överens vid höstsamman
komsten hos Hammarby. Därvid hade beslutats att en första överlägg
ning i en mindre styrelsekrets skulle ske, innan de kompletta 
styrelserna tar vid. Preliminärt datum för det första mötet: 25/3 
1975 kl. 18.00 på Continental. Walldén återkommer efter kontakt även 
med Lennart Nyman.

§ 78: Ishockeyplanering:

Som en möjlighet till förstärkning av en vecklande 
ishockeyfront anmälde Walldén ett förslag, vidarefört till Pelle 
Bergström, att engagera en instruktör med deltjänst i DIF och med 
sin väsentliga tjänst i ett ordföranden närstående företag inom 
fritidsprojektering. Aktuellt namn: Arne Strömberg, tidigare i Djur
gården, numera i Karlstad/Färjestad och med kontakter nyligen 
tagna med V. Frölunda. Namnförslaget bedömdes som värt att reali
seras och därtill att t.v. vara konfidentiellt. Walldén åtar sig 
de vidare diskussionerna.

§ 79: Motionssektion:

Föreningsordföranden förde på tal inrättandet av en 
sektion för motionsidrott, som kunde beräknas motsvara önskemål av 
en stor mängd medlemmar utanför de aktiva tävlingsåren. Beslöts 
återkomma till ärendet.

§ 80: Nya bingolokaler:

Efter orientering av ordföranden om att en lokal 
inom Folksams Farstahus blir ledig och en motsvarande rapport av 
Rolf Theblin om en lokal i av Sko-Pira nu disponerat utrymme i 
City diskuterades möjligheten att disponera dessa för utvidgning 
av bingofronterna. Fortsatta sonderingar skall göras gm. lotteristyrelsen. 
§ 81: Födelsedagsfesten (kap. II):

Ordföranden föreslog kontakt med bl.a. SAS för att 
animera detta företag att som överraskningsmoment vid 12-mars-festen 
dela ut några flygresor i en dragning. Ordföranden åtog sig att i 
annat sammanhang få medlemmen Olof Palme att ”ställa upp” vid
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festen. Rekommenderades att varje ÖS-ledamot skall fungera 
som värd vid var sitt tilldelade bord på Hasselbacken.(Se även § 70).

§ 82: Fäktningsärenden:

Föredrogs tackkort från fäktmästaren Béla Rerrich för 
erhållet besked om att ÖS åtagit sig att svara för hyreskostnaden 
för av BR bebodd lägenhet i Bromma.

Föredrogs skrivelse från Svenska Fäktförbundet med begäran 
on besked från DIF om lämplig sammanträdesdag, varvid parterna 
skall få tillfälle diskutera konfrontationsärenden från hösten 
1974. Uppdrogs åt Kaj Alm att överenskomna om tidpunkt ned 
förbundet och att till sammanträdet arrangera närvaro även för 
representanter för sektionsstyrelsen. Aktuellt datum 3/3 kl. 17.00.

§ 83: Arbetsformer för ÖS:

Tog Roland Erixon upp en diskussion kring sitt tidigare 
förslag till omläggning av arbetsformerna inom ÖS. R.E. rekommen
derade utseende av olika utskott för handhavande av speciella 
områden och skissade enligt följande:

a) utskott för ekonomiska frågor, anslag, 
lokaler, hyror etc.

b) utskott för information, medlemsvård, FR etc.
c) kontaktmannaskapet med sektionerna
d) bingo, lotterier
e) souvenirer, varuförsäljning etc.
f) juridiska ärenden, avtal, kontrakt etc.

Det förutsättes att till utskotten skall kunna adjungeras 
folk från pereferin.

Den efterföljande debatten gav vid handen önskemål om att 
inte låta ÖS-arbetet bli alltför mycket utlagt på ”specialister” 
på bekostnad av vissa styrelseledamöters behov av inträgande 
orientering i alla föreningsangelägenheter på hög nivå. Även 
påtalades risken att göra ÖS-ledamöterna alltför bundna vid sam
manträdesbord i stället för att gå ut till sektionernas träningar 
och tävlingar för att lära känna idrottsfrågor på gräsrotsnivå. 
För att dock åstadkomma bättre effekt av styrelsearbetet antogs 
Roland Erixons idéförslag som grund till en nyordning. Förslag 
till hur denna skall utformas uppdrogs åt ledamöterna att var och 
en grunna över hemma på sina kammare, varefter ärendet återkommer 
vid ett senare sammanträde.

§ 84: Nästa sammanträde:
Under förutsättning att i § 82 omnämnt sammanträde 

med Svenska Fäktförbundet äger rum kl. 17.00 den 3/3 på Stadion 
fastställes nästa ÖS-sammanträde till samma dag kl. 19.00.


